

<http://www.icbdm.org/>

2020 the 3rd International Conference on Big Data Management ICBDM 2020

February 15-17, 2020, Shenzhen, China

2020 the 3rd International Conference on Big Data Management (ICBDM) will be held in Shenzhen, China on February 15-17, 2020 as the workshop of ICMLC 2020. It is supported by Southwest Jiaotong University, China, Metropolitan State University of Denver, USA, Asia Society of Researchers. The conference aims to bring together leading academic scientists, researchers and research scholars to exchange and share their experiences and research results on all aspects of Big Data Management.

Important Dates

October 25: Paper Submission End

November 20: Acceptance Notification

December 5: Registration&Final

Manuscript End

October 25: Early Bird Registration End

Submission

1. Please login in Submission System to submit your abstract or full paper.

(<http://confsys.iconf.org/submission/icbdm2020>)

2. You can also submit your abstract or full paper via mailbox icbdm@asr.org.

Call for Papers

Algorithms and Systems for Big Data Search

Visualization Analytics for Big Data

Mobility and Big Data

Web Search

Privacy Threats of Big Data

Big Data as a Service

Social Web Search and Mining

More Topics:

<http://www.icbdm.org/topic.html>

Publication

After a careful reviewing process, all accepted papers after proper registration and presentation, will be published in the ICMLC 2020 Conference Proceedings as a special chapter, which will be archived in the ACM Digital Library, and indexed by Ei Compendex and Scopus.

Contact us

Mr. Jack T. Feng

Email: icbdm@asr.org

Tel: +86-18381008370

2020第三届大数据管理国际会议 ICBDM 2020

2020年2月15-17日, 中国深圳

2020第三届大数据管理国际会议将于2020年2月15-17日在中国深圳召开。大会将为来自世界各地的专家、学者和个人提供一个交流和研讨的高水平平台来分享他们研究出的卓越成果, 探究领域内的热门问题, 交换新的经验和技能。现热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

被录用的文章将以special chapter的形式出版到ICMLC 2020会议论文集, 并提交Ei核心检索。

投稿方式

1. 投稿链接:

<http://confsys.iconf.org/submitmission/icbdm2020> 请通过电子投稿系统投稿。

2. 投稿邮箱: icbdm@asr.org.

征稿主题

大数据搜索算法和系统

大数据可视化分析

移动性与大数据

网络搜索

大数据的隐私威胁

大数据即服务

社交网络搜索和挖掘

更多主题请访问主页:

<http://www.icbdm.org/topic.html>

截稿日期

投稿截止时间: 10月25日

录用通知时间: 11月20日

联系我们

冯先生

邮箱: icbdm@asr.org

联系电话: 18381008370